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Emne: Spørsmål til førstkommende SAMO
Vedlegg: 
Hei!
Slik jeg har forstått det går det på sommeren en ferge nr 2 til Austevoll på søndager.

Hva ville den årlige kostnaden blitt om dette tilbudet ble gitt alle søndager i året? Er det andre grunner enn
økonomiske prioriteringer, som ligg til grunn for at dette berre er et tilbud om sommeren?
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